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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2015. április 14-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Vinkovits András, Dr. Hartmann Bálint, Kovács 
András, Bánhegyesi Attila, Kovács László, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Hollósy 
Gábor, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső 
Elnökségi tagok, továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Balázs Péter, Günthner Attila állandó 
meghívottak. 

Kimentette magát: Dr. Kádár Péter, Nagy János, Divényi Dániel, Tóth Péterné 

Napirendek el őtt Béres József tájékoztatta az Elnökséget, hogy az Alapszabály 
módosításunkkal kapcsolatban megérkezett a Törvényszéki végzés, amely 33 pontban 
kifogásolta a benyújtott dokumentumot és kérte ezeknek hiánypótlását. Ezek miatt 
szükséges egy rendkívüli Elnökségi ülést tartanunk a Küldöttgyűlés előtt, melynek időpontja 
2015. április 28. 14 óra. A javasolt dátumot a résztvevők elfogadták.  

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. A tagok kizárásának ügymenetét az 
Alapszabállyal kapcsolatos hiánypótlási végzés felülírja, így erre a hiánypótlás elfogadása 
után térünk vissza. Az Elektrotechnika lap helyzetéről későbbi ülésen számolunk be a 
Főszerkesztő távolléte miatt. 

Második napirendi pontként  Haddad Richárd a 91. Küldöttgyűlés írásban megküldött 
tervezett napirendjét ismertette. Az Alapszabállyal kapcsolatos hiánypótlási végzés alapján a 
Küldöttgyűlés hatásköréből visszatehető az SZMSZ jóváhagyása Elnökségi hatáskörbe, 
ezért ezt a pontot kivehetjük a Küldöttgyűlés napirendi pontjai közül. Az Egyesületi Elnökség 
a fenti kiegészítéssel a 91. Küldöttgyűlés napirendi pontjait 10/2015 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta. 

Harmadik napirendi pontként  Béres József a 2016 évi Tisztújítás előkészítésével 
megbízott Jelölő Bizottság megválasztásával kapcsolatban ismertette a szervezetek által 
delegált személyek névsorát. Az Egyesületi Elnökség 11/2015 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta a Jelölő Bizottság alábbi tagösszetételét: 

Jelölő Bizottság Elnök: Hiezl József (Dél-Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ),  

Tagok: Almási Sándor (VTT), Csecsődy Sándor (VGKBSZ, BUDAKO), Ling Béla (TITUKO), 
Szepesi István (ÉMAKO), Morva Mariust (VET), Dr. Vokony Istvánt (MAIT), Boa András 
(DÉDUKO), Tóth György (ÉDUKO), Dr. Novothny Ferenc (ÉBSZ). 

Egyúttal szükség esetén póttagként a következő sorrendben Dr. Kovács Attilát (EISZ), Major 
Gyulát (VTT) és Tóth Józsefet (Dél-Alföldi Déri  Miksa Koordinációs Központ) jelöli 
meg. 

Negyedik napirendi pontként  Kovács András ismertette a Jelöltállítási 
Követelményrendszerrel kapcsolatos információkat. A Küldöttgyűlésnek lehetősége van a 
Tisztújító Küldöttgyűlés megelőző évében egy Jelöltállítási Követelményrendszert 
jóváhagyni, amely a Jelölő Bizottság munkáját segíti. Kovács András kérte, hogy aki a 
múltból rendelkezik ilyen anyaggal, az küldje meg neki és annak tartalmi részeit is 
figyelembe véve, a rendkívüli Elnökségi ülésre elkészíti az írásos előterjesztést. 

Ötödik napirendi pontként  Haddad Richárd a 91. Küldöttgyűlés írásban is megküldött 
határozati javaslatait ismertette. 

Az Egyesületi Elnökség beszámolója jelen ülés napján lett kiküldve az Elnökség tagjainak, 
így nem maradt idő annak átolvasására. Ennek megfelelően a beszámolót a rendkívüli 
Elnökségi ülésen fogjuk tárgyalni.  
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Az Egyesületi Elnökség 12/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az Etikai 
Bizottság jelentését. 

Az Egyesületi Elnökség 13/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 
Küldöttgyűlés helyszínéül a Hunguest Hotel Griffet. Cím: H-1113 Budapest, Bartók Béla út 
152.  

Az Egyesületi Elnökség 14/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta, hogy a MEE 
2015. évi könyvvizsgálatát Némethné Futás Csilla bejegyzett könyvvizsgáló (engedély 
száma: MKVK 003802) végezze el. A szolgáltatás ellenértéke 320.000 Ft + Áfa. 

Hatodik napirendi pontként  Günthner Attila terjesztette elő a 2015. évi egyesületi díjak 
véglegesítését. A Szakirodalmi Díjbizottság több olyan személyt (szerzőt és társszerzőt) is 
javasolt Zipernowsky, Déri illetve Nívó díjakra akik 5 éve még nem tagjai az egyesületnek, 
így a díjszabályzatnak nem felelnek meg. Ennek ellenére a cikkek színvonala miatt a 
bizottság javasolta az Elnökségnek elfogadásra ezen személyek jelölését. Az Egyesületi 
Elnökség 15/2015 számú határozatával  egy tartózkodás mellett elfogadta, hogy a 
díjszabályzat előírásaitól ne térjünk el. Ennek megfelelően a Zipernowsky és Déri díjak nem 
kerülnek kiadásra, mert csak társszerzőknek nem adunk díjat. A díjbizottságok javaslatai 
egyebekben nem változnak, így a díjazottak névsora a következő: 

 
Hetedik napirendi pontként  Vinkovits András emelte ki a Gazdasági Bizottság jelentésének 
lényegi részeit a MEE 2014. évi egyszerűsített beszámolójával, évzáró dokumentumaival 
kapcsolatban. A MEE GB tárgyi, többször módosított dokumentumokat megvizsgálta, az 
azokban foglaltakat a MEE Gazdálkodási Szabályzataival, a vonatkozó törvényekkel és 
rendeletekkel összhangban lévőnek találta és az Egyesület Elnöksége számára elfogadásra 
javasolja. Összefoglalóan megállapítottuk, hogy Egyesületünk gazdálkodása 2014. évben is 
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kiegyensúlyozott volt. Az egyszerűsített éves beszámoló és közhasznúsági melléklet és a 
könyvvizsgálói jelentés részletes tanulmányozása alapján az Egyesület Elnöksége 
figyelmébe ajánljuk alábbi észrevételeinket: 

• Az Egyesület bevételei a terv felett alakultak köszönhetően a Rendezvények egyszeri 
nagyobb árbevételének. A 25%-kal megemelt egyéni tagdíjak felett, összesen 30%-kal 
emelkedett az Egyéni tagdíjbevételünk. A többi bevétel kategóriában sajnos csökkenés 
tapasztalható. 

• Működési költségek a 2012 óta évről évre jelentősen csökkennek, 2014-ben a 2013 
egyszeri költségek nélkül is 5%-kal csökkentek. 

• Az Egyesület pénzügyi eredménye a rendezvények egyszeri magasabb eredményének 
köszönhetően jelentősen a terv felett alakult. 

A 2014. év mérlegzárását és gazdasági adminisztrációját vizsgálva a MEE GB és a MEE 
Iroda együttesen az alábbi intézkedéseket foganatosította, melyekről az Egyesület 
Elnökségét az alábbiakban tájékoztatja: 

• Az egyedi tételektől függetlenül az Egyesület külső gazdálkodási környezete továbbra 
sem kedvező, ezért fontos, hogy új utakat keressünk a fenntartható működéshez. 

• Az integrált számviteli rendszer bevezetésével és a 2015-ben elindult negyedéves tervek 
követésével szeretnénk még pontosabb képet adni év közben az Egyesület 
tevékenységének és gazdálkodásának alakulásáról. 

Az Egyesületi Elnökség 16/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a Gazdasági 
Bizottság beszámolóját. 

Az egyszerűsített éves beszámoló, a közhasznúsági mellékletet és a könyvvizsgálói jelentés 
jelen ülés napján lett kiküldve az Elnökség tagjainak, így nem maradt idő annak 
átolvasására. Ennek megfelelően ezeknek a dokumentumoknak az elfogadásáról a 
rendkívüli Elnökségi ülésen fogunk határozatot hozni.  

Nyolcadik napirendi pontként  Hollósy Gábor ismertette a VHTSZ által benyújtott 
szakosztályi SZMSZ módosítás legfontosabb elemeit. Az SZMSZ módosítás alapvető oka, 
hogy a szakosztály megalakulása óta az üzemeltetőkkel is bővült a szakosztály tagok és 
támogató cégek köre is. Ennek megfelelően ezt a tevékenységet is be kell építeni a 
szervezeti struktúrába és a működés alapelvei közé. A név Villamos Hálózat Tervező 
Szerelő és Üzemeltető Szakosztályra (VHTSZÜ) változna. Vinkovits András javasolta 
megfontolásra a szakosztály nevének és rövidítésének egyszerűsítését a napi használat 
miatt.  Javaslat: VHSZ. A javaslattal az Elnökség egyetértett. Az Egyesületi Elnökség 
17/2015 számú határozatával  három tartózkodás mellett elfogadta a VHTSZ által benyújtott 
módosított SZMSZ-t és megkérte Hollósy Gábort, hogy a névvel kapcsolatos észrevételt 
továbbítsa a szakosztály vezetősége felé. 

Kilencedik napirendi pontként  Haddad Richárd számolt be a 62. vándorgyűlés 
előkészítésével kapcsolatos feladatok előrehaladásáról. Összességében elmondható, hogy a 
Szervező Bizottság az előzetesen kitűzött ütemterv szerint végzi a munkáját és a beérkezett 
előadás javaslatok alapján úgy tűnik, hogy a tervezett szekciók megvalósíthatók lesznek. 

Tízedik napirendi pontként  Antal Ildikó, az Elektrotechnikai Múzeum igazgatója tartott 
tájékoztatót a múzeum helyzetéről és a rövidtávú tervekről. A beszámoló és a hozzászólások 
legfontosabb elemei: 

• A múzeum tervei: Bekapcsolódás nyári táborokba, éjszakai tárlatvezetés, MEE 
események folyamatos archiválása, kiadványok készítése. 

• Született egy együttműködés az EMMA Alapítvány és a fenntartó anyamúzeum (MMKM) 
között. 
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• A MEE Dél-Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központja szervezne múzeumi látogatást 3 
megyéből kb. 45 gyereknek.  

• Tűzzük ki célul a Mentor program keretein belül múzeumi és egyéb szakmai 1 napos 
tanulmányutakat tartalmazó látogatói csomagok összeállítását. 

• Meg kell vizsgálni a kihelyezett eszközök feltételrendszerét. Területi szervezetek, pártoló 
tagok milyen módon használhatják helyi szinten a múzeum eszközeit. 

• Meg kell vizsgálni a rendezvények tartásának támogatási, teremhasználati feltételeit. 
• A MEE felajánl a múzeumnak a 62. Vándorgyűlésen egy kiállítási területet 

Egyebek: 

• Bánhegyesi Attila tájékoztatta az Elnökséget a hónap végén megrendezésre kerülő 
Szakma Sztár fesztivál legfontosabb részeiről. A 3 kapcsolódó szakmacsoport 
döntőseinek felajánlunk egy éves MEE tagságot. Érdemes ezekkel a gyerekekkel szoros, 
személyes kapcsolatot ápolni a Mentor program keretein belül. 

Budapest, 2015. április 14.  
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 
  


